

# Agar Semua Boleh Lihat

## Membawa bantuan penglihatan ke luar bandar Malaysia Timur

(Untuk Kegunaan Orang Bukan Islam Sahaja)

Gereja Yesus Kristus Orang Suci Zaman Akhir Malaysia dengan kerjasama Rotary Club of Kuching Central telah menyumbangkan peralatan penting kegunaan operasi katarak. Dipanggil Sistem Intuitiv Kompak, peralatan ini boleh diangkut ke tempat terpencil di Malaysia Timur di mana doktor akan memulihkan penglihatan pesakit katarak yang tidak mampu untuk menjalani pembedahan. 500 kanta intraokular, digunakan sebagai sebahagian daripada pembedahan katarak, turut disumbangkan.



Dr Ngian menerima sumbangan daripada misionari kemanusiaan Gereja dan wakil Kelab Rotary Kuching Central pada majlis penyerahan tugas di Hospital Umum Sarawak pada 8 Mac 2023.

Penyerahan peralatan baharu telah disempurnakan dengan majlis yang diadakan di Hospital Umum Sarawak (SGH) pada 8 Mac 2023. Dr. Ngian Hee Hung, pengarah SGH, menghadiri majlis tersebut dan menyatakan kesyukuran atas sumbangan kepada organisasinya. 500 kanta intraokular turut disumbangkan. Peralatan ini boleh diangkut ke tempat terpencil di Malaysia Timur di mana doktor akan memulihkan penglihatan pesakit katarak yang tidak mampu untuk menjalani pembedahan.



Dr Ngian Hiee Hung dari Hospital Umum Sarawak menerima cenderamata pada majlis penyerahan di kawasan hospital pada 8 Mac 2023.

"Yesus memberi penglihatan kepada orang buta. Dia berbelas kasihan kepada semua orang dengan pelbagai penyakit. Ini adalah kesempatan dan sukacita besar bagi kami sebagai wakil-Nya memberikan penglihatan, sedikit sebanyak, kepada orang yang berduka dari semua lapisan masyarakat," kata Elder Stephen Lai, Ahli Kawasan Tujuh Puluh Gereja yang mengawasi hal ehwal rohani di Malaysia dan Singapura.

Katarak adalah kawasan keruh dalam kanta mata yang menyebabkan kemerosotan penglihatan. Katarak selalunya

berkembang dengan perlahan dan boleh menjejaskan satu atau kedua-dua mata. Malangnya, tiada ubat untuk ini dan satu-satunya cara untuk memperbaiki penglihatan adalah melalui pembedahan. Katarak yang tidak dirawat adalah punca utama buta di Malaysia. Masalah ini telah dikenal pasti oleh doktor dan pegawai kerajaan tetapi kerana kekurangan akses kepada penjagaan kesihatan di kawasan luar bandar, masalah penglihatan tidak dirawat untuk tempoh lama.

Cabang kemanusiaan Gereja bekerjasama dengan banyak kelab Rotary di Malaysia kerana mereka sentiasa melakukan pelayanan yang sangat diperlukan dalam komuniti mereka. Gereja menyokong usaha baik ini dengan sumbangan dana dan kemahiran serta kecekapan sukarela misionari senior.

Gereja kini menguruskan ratusan projek kemanusiaan di seluruh Asia. Wakil Gereja bekerjasama dengan rakan kongsi tempatan sebanyak mungkin untuk melaksanakan usaha memperbaiki kehidupan orang yang sangat memerlukan. Ini mendatangkan banyak kerjasama yang bermakna antara Gereja dan pelbagai rakan bantuan kemanusiaan.